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No. 45235* 
____ 

 
International Bank for Reconstruction and Development 

 

and 
 

Panama 

Global Environment Facility Grant Agreement (Rural Productivity and Consolida-
tion of the Atlantic Mesoamerican Biological Corridor Project) between the 
Republic of Panama and the International Bank for Reconstruction and Devel-
opment  acting as an Implementing Agency of the Global Environment Facility 
(with schedules, appendix and Standard Conditions for Grants made by the 
World Bank as an Implementing Agency of the Global Environment Facility, 
dated 22 March 2006). Washington, 23 June 2006 

Entry into force:  18 January 2007 by notification  

Authentic texts:  English 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  International Bank for 
Reconstruction and Development, 9 September 2008 

*The texts reproduced below are the original texts of the agreement as submitted. For 
ease of reference, they were sequentially paginated. The relevant Treaty Series vo-
lume will be published in due course. 

 
 
 
Banque internationale pour la reconstruction et le dévelop-

pement 
 

et 
 

Panama 

Accord de don au service de l'environnement global (Projet de productivité rurale 
et de consolidation du corridor biologique mésoaméricain de l'Atlantique) entre 
la République de Panama et la Banque internationale pour la reconstruction et 
le développement agissant en qualité d'Agence d'exécution du service de l'envi-
ronnement global (avec annexes, appendice et Conditions générales pour les 
dons faits par la Banque mondiale agissant en qualité d'Agence d'exécution du 
service de l'environnement global, en date du 22 mars 2006). Washington, 23 
juin 2006 

Entrée en vigueur :  18 janvier 2007 par notification  

Textes authentiques :  anglais 
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Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Banque internationale 
pour la reconstruction et le développement, 9 septembre 2008 

*Les textes reproduit ci-dessous sont les textes authentiques de l'accord tel que soumises 
pour l’enregistrement. Pour référence, ils ont été présentés sous forme de la pagina-
tion consécutive. Le volume correspondant du Recueil des Traités sera disponible en 
temps utile. 
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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 
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